



Mr. Abdulla Kamal
Chairman of the Board

Ms. Najla Al-Shirawi
Group Chief Executive Officer

SICO Reports BD 5.5 million (USD 14.6 million) Net Profit Attributable to Shareholders for the Year Ended 31 December 2025

Manama, Kingdom of Bahrain – 23 February 2026 SICO BSC (c), licensed as a conventional wholesale bank by the Central Bank of Bahrain “CBB”, announced today its consolidated results for the fourth quarter and year ended 31 December 2025.

For the quarter, SICO’s recorded a consolidated net profit attributable to shareholders of BD 0.43 million (USD 1.1 million) compared to BD 0.29 million (USD 0.8 million) in the last quarter of the previous year, a 46% year-on-year rise. The increase was mainly driven by higher investment related income and brokerage & other income. Earnings per share (EPS) were 1.04 Bahraini fils in the fourth quarter of 2025 versus 0.72 Bahraini fils in the same period last year. SICO reported total comprehensive loss for the quarter of BD 27 thousand (USD 72 thousand) for the fourth quarter of 2025, compared to a total comprehensive income of BD 0.14 million (USD 0.38 million) reported in the same quarter of last year.

Total operating income for the fourth quarter of 2025 stood at BD 5.3 million (USD 14.1 million) compared to BD 5.0 million (USD 13.2 million) achieved in the same period of the previous year, reflecting an increase of 7%.

For the full year, SICO reported BD 5.5 million (USD 14.6 million) in consolidated net profit attributable to shareholders, unchanged from the last year. EPS stood at 13.49 Bahraini fils for 2025 compared to 13.48 Bahraini fils for 2024. SICO reported total comprehensive income attributable to shareholders of BD 5.4 million (USD 14.2 million) for the full year 2025, a 6% decrease from BD 5.7 million (USD 15.1 million) recorded in 2024.

Total operating income saw an increase of 6%, which grew from BD 21.6 million (USD 57.2 million) in 2024 to BD 22.9 million (USD 60.7 million) in 2025.

SICO's net investment income for the year grew 40% to BD 4.2 million (USD 11.2 million) compared to BD 3.0 million (USD 8.0 million) in 2024. Net fee income witnessed a marginal growth in 2025 and stood at BD 11.0 million (USD 29.1 million) compared to BD 10.8 million (USD 28.8 million) recorded in 2024. Meanwhile net interest income saw a 6% increase to BD 4.2 million (USD 11.1 million) from BD 3.9 million (USD 10.5 million) in 2024. Finally, brokerage and other income came in at BD 3.5 million (USD 9.4 million) for the year, a 6% decline from the BD 3.8 million (USD 10.0 million) recorded in 2024, primarily due to the market conditions that led to lower brokerage activities in the regional markets.

Total equity attributable to shareholders increased to BD 76.1 million (USD 201.8 million) as of 31 December 2025, a 2.8% rise from BD 74.0 million (USD 196.2 million) at the end of 2024. Total assets increased by 45% to BD 595.4 million (USD 1.6 billion) compared to BD 411.2 million (USD 1.1 billion) at year-end 2024.

Based on this performance, SICO's Board of Directors has recommended a dividend of 7.5% of the eligible share capital, aggregating to BD 3.2 million (USD 8.5 million), subject to the approval of the Central Bank of Bahrain (CBB) and the General Assembly.

On a gross basis (including leverage) SICO's assets under management (AUMs) rose 11% to BD 3.1 billion (USD 8.2 billion), compared to BD 2.8 billion (USD 7.4 billion) at year-end 2024. The growth in AUMs was driven by expansion in client base and additional inflows from existing clients across asset classes.

Chairman of the Board of SICO, Mr. Abdulla Kamal, commented on SICO's full year performance, saying, "SICO's performance in 2025 is a testament to the resilience of our diversified business model and our ability to navigate a year characterized by regional and global market shifts. The continued growth in operating income underscores the effectiveness of our long-term strategy and the strength of SICO's business model. The Board remains focused on delivering sustainable value to shareholders through ongoing investment in human capital and digital transformation, strengthening governance frameworks, and reinforcing the Group's regional presence—particularly in the Kingdom of Saudi Arabia and the United Arab Emirates—while continuing to play an active role in supporting Bahrain's economic ecosystem and the region's capital markets."

Group Chief Executive Officer of SICO, Ms. Najla Al-Shirawi, said, "This year's results were underpinned by an exceptional 40% surge in net investment income, as our proactive asset allocation allowed us to capitalize on favorable global market performance. We reached a significant milestone by surpassing USD 8 billion in assets under management, driven by a growing client base and the successful launch of innovative conventional and Shariah-compliant solutions. While brokerage activity was impacted by lower regional market volumes, our investment banking and treasury activities remained robust. Looking ahead to 2026, we remain focused on achieving further growth and diversification across our investment services."

SICO received multiple prestigious accolades in 2025. These included being named Best Investment Bank in Bahrain at the Global Finance World's Best Investment Banks Awards for the sixth consecutive year, as well as Best MENA Fixed Income Strategy (1 Year) for 2024 by the

Global Banking & Markets Middle East Awards.

At the Euromoney Awards 2025, SICO was also recognized as Best Investment Bank and Best Bank for Diversity and Inclusion in Bahrain. In addition, the firm was awarded Best Discretionary Portfolio Management (DPM) in MENA at the 2025 MENA Wealth and Private Banking Awards by MEED.

Most recently, SICO was honored at the Financial Times 2026 Asset Management Excellence Awards Middle East, receiving Best Overall Asset Manager, Shariah-Compliant Strategy of the Year, and Outstanding Female Leadership in Asset Management. The firm remains the Kingdom's leading broker, holding an 82% market share, and has been the most active market maker for 27 consecutive years.

SICO is listed on Bahrain Bourse ("BHB") and its code is SICO-C. The press release and full set of financial statements will be available on SICO and BHB websites.

-Ends-

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, market maker and investment bank, with over USD 8.2 bn in assets under management (AUM). Today SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a Saudi-based investment banking company, SICO Capital. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees across the Group.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



نجلاء الشيراوي
الرئيس التنفيذي للمجموعة

عبدالله كمال
رئيس مجلس الإدارة

سيكو تحقق 5.5 مليون دينار بحريني (14.6 مليون دولار أمريكي) صافي ربح موحد عائد للمساهمين للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025

المنامة، مملكة البحرين 23 فبراير 2026- أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، المرخصة من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، اليوم عن نتائجها الموحدة للربع الرابع من العام والسنة الكاملة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.

لفترة الربع الرابع من عام 2025 ، بلغ صافي الربح الموحد للعائد للمساهمين 0.43 مليون دينار بحريني (1.1 مليون دولار أمريكي) مقارنة بما قيمته 0.29 مليون دينار بحريني (0.8 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي أي بزيادة بنسبة 46%. وجاء هذا الارتفاع مدفوعاً بزيادة إيرادات المحفظة الاستثمارية للبنك، إضافة إلى إيرادات العمولات والأنشطة الأخرى المسجلة خلال الربع الرابع. وقد بلغت ربحية السهم الواحد في الربع الرابع من عام 2025 ما قيمته 1.04 فلس بحريني مقارنة بـ 0.72 فلس بحريني لنفس الفترة من العام الماضي. وسجلت سيكو إجمالي خسارة شاملة بقيمة 27 ألف دينار بحريني (72 ألف دولار أمريكي) للربع الرابع من عام 2025، مقارنة بإجمالي الدخل الشامل للعائد للمساهمين بقيمة 0.14 مليون دينار بحريني (0.38 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي.

وسجل إجمالي الدخل التشغيلي للربع الرابع من عام 2025 زيادة بنسبة 7% ليصل إلى 5.3 مليون دينار بحريني (14.1 مليون دولار أمريكي) مقارنة بـ 5.0 مليون دينار بحريني (13.2 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام السابق.

وبالنسبة للسنة المالية 2025، سجلت سيكو 5.5 مليون دينار بحريني (14.6 مليون دولار أمريكي) صافي ربح موحد عائد للمساهمين، محافظة على مستوى مماثل للعام السابق. وقد بلغت ربحية السهم الواحد 13.49 فلس

بحريني في عام 2025 مقارنة بـ 13.48 فلس بحريني في عام 2024 . كما بلغ إجمالي الدخل الشامل العائد للمساهمين 5.4 مليون دينار بحريني (14.2 مليون دولار أمريكي) في عام 2025، بما يمثل انخفاضاً بنسبة 6% من 5.7 مليون دينار بحريني (15.1 مليون دولار أمريكي) في عام 2024.

وارتفع إجمالي الدخل التشغيلي بنسبة 6% من 21.6 مليون دينار بحريني (57.2 مليون دولار أمريكي) في عام 2024 إلى 22.9 مليون دينار بحريني (60.7 مليون دولار أمريكي) في عام 2025.

ارتفع صافي إيرادات الاستثمار بنسبة 40% ليصل إلى 4.2 مليون دينار بحريني (11.2 مليون دولار أمريكي) للعام 2025 مقارنة بـ 3.0 ملايين دينار بحريني (8.0 ملايين دولار أمريكي) للعام الماضي. و شهد صافي الدخل من الرسوم ارتفاعاً طفيفاً عن العام الماضي وبلغ 11.0 مليون دينار بحريني (29.1 مليون دولار أمريكي) بالمقارنة مع 10.8 مليون دينار بحريني (28.8 مليون دولار أمريكي) عام 2024، بينما شهد صافي الدخل من الفوائد ارتفاعاً بنسبة 6% ليصل إلى 4.2 مليون دينار بحريني (11.1 مليون دولار أمريكي) من 3.9 مليون دينار بحريني (10.5 مليون دولار أمريكي) في 2024. انخفضت الإيرادات من العمولات والعمليات الأخرى بنسبة 6% من 3.8 مليون دينار بحريني (10.0 مليون دولار أمريكي) إلى 3.5 مليون دينار بحريني (9.4 مليون دولار أمريكي) للعام، وذلك نتيجة أوضاع السوق التي انعكست على أنشطة الوساطة في المنطقة

بالإضافة إلى ذلك، ارتفع إجمالي حقوق الملكية العائد للمساهمين كما في 31 ديسمبر 2025 بنسبة 2.8% ليصل إلى 76.1 مليون دينار بحريني (201.8 مليون دولار أمريكي) من 74.0 مليون دينار بحريني (196.2 مليون دولار أمريكي) في نهاية عام 2024. وشهد إجمالي الموجودات قفزة كبيرة بنسبة 45% ليصل إلى 595.4 مليون دينار بحريني (1.6 مليار دولار أمريكي) مقارنة بـ 411.2 مليون دينار بحريني (1.1 مليار دولار أمريكي) كما في نهاية عام 2024.

بناء على هذا الأداء، فقد قرر مجلس إدارة سيكو التوصية لدى الجمعية العمومية بتوزيع أرباح بنسبة 7.5% من رأس المال المؤهل، بما يعادل مبلغ 3.2 مليون دينار بحريني (8.5 مليون دولار أمريكي)، وذلك بعد استيفاء الشروط والموافقات اللازمة من قبل مصرف البحرين المركزي والمساهمين.

كما ارتفع إجمالي الأصول تحت الإدارة (شاملة التمويلات) بنسبة 11% ليلبلغ ما قيمته 3.1 مليار دينار بحريني (8.2 مليار دولار أمريكي) في عام 2025 من 2.8 مليار دينار بحريني (7.4 مليار دولار أمريكي) في نهاية عام 2024 . ويرجع النمو في الأصول تحت الإدارة إلى توسع قاعدة العملاء، ونمو المحافظ من العملاء الحاليين عبر مختلف فئات الأصول.

وحول أداء سيكو لهذا العام، صرح السيد عبدالله أحمد كمال، رئيس مجلس إدارة سيكو قائلاً: "يعكس أداء سيكو خلال عام 2025 صلابة أداء خطوط الأعمال الرئيسية، وقدرتها على التعامل بمرونة مع التغيرات في الأسواق العالمية والإقليمية. ويؤكد النمو المتواصل في الدخل التشغيلي فاعلية الاستراتيجية طويلة الأجل ومتانة نموذج أعمال سيكو. ويواصل مجلس الإدارة تركيزه على تحقيق قيمة مستدامة للمساهمين، عن طريق الاستثمار في العنصر البشري والخدمات الرقمية إلى جانب تعزيز أطر الحوكمة، وترسيخ الحضور الإقليمي للمجموعة، ولا

سيما في المملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة بما يضمن مواصلة دورنا الفعال كمساهم رئيسي في دعم المنظومة الاقتصادية في مملكة البحرين و الأسواق المالية في المنطقة."

من جانبها، أضافت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو قائلة: "شهدت نتائج هذا العام ارتفاعاً بنسبة 40% في صافي إيرادات الاستثمار، حيث تمكنا من الاستفادة من الأداء الإيجابي للأسواق العالمية. كما شهد هذا العام محطة هامة لإدارة الأصول، حيث تجاوزت الأصول تحت الإدارة ما قيمته 8 مليار دولار أمريكي، والذي يعزى إلى نمو قاعدة عملائنا، وإطلاق حلول مبتكرة وناجحة تقليدية وأخرى متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. وبالرغم من تأثير أعمال الوساطة بتباين حجم التداولات في الأسواق الإقليمية الرئيسية، إلا أن الخدمات المصرفية الاستثمارية وأنشطة الخزينة حافظت على أدائها القوي. ونحن نتطلع في عام 2026 إلى المزيد من النمو والتنوع في الخدمات الاستثمارية."

جدير بالذكر أن سيكو فازت بالعديد من الجوائز رفيعة المستوى خلال عام 2025، بما في ذلك جائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين"، ضمن جوائز جلوبال فاينانس ورلد لأفضل البنوك الاستثمارية وذلك للعام السادس على التوالي، فضلاً عن الفوز بجائزة "أفضل استراتيجية لصندوق أدوات الدخل الثابت لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا" (سنة واحدة) لعام 2024 ضمن جوائز جلوبال بانكينج أند ماركيتس ميدل إيست. كما فازت بجائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين"، وأفضل بنك في مجال التنوع والشمولية في البحرين" ضمن جوائز يوروموني 2025. وبجائزة "أفضل مدير للمحافظ الاستثمارية التقديرية في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا" ضمن جوائز الثروة والخدمات المصرفية الخاصة 2025 من ميد. ومؤخراً فازت سيكو أيضاً بجائزة "أفضل مدير أصول شامل للعام"، وجائزة "أفضل استراتيجية متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية"، إضافة إلى جائزة "القيادة النسائية المتميزة في إدارة الأصول للعام" ضمن جوائز التميز في إدارة الأصول للشرق الأوسط من الفايانانشيال تايمز 2026.

وتواصل سيكو تعزيز مكانتها باعتبارها الوسيط الرائد في البحرين، والأكثر نشاطاً في صنع السوق على مدى 27 عاماً متتالياً، مع الاستحواذ على 82% من إجمالي حصة السوق.

سيكو مدرجة في بورصة البحرين تحت رمز التداول SICO-C. سيتوفر البيان الصحفي والمجموعة الكاملة للبيانات المالية على الموقع الإلكتروني لكل من سيكو وبورصة البحرين.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8.2 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعيتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى

المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أو اصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com